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"Pomagati mladima
da nađu Krista"

Generalni vikar prelature Opus
Dei, monsinjor Mariano Fazio,
koji sudjeluje u Sinodi biskupa
o mladima, podijelio je svoje
dojmove s novinskom kućom
Vatican News.

18.10.2018.

"Mlade se treba saslušati, pratiti,
razumjeti i također voditi." Tim
riječima monsinjor Mariano Fazio,
generalni vikar Prelature, nudi svoje
viđenje i razumijevanje potreba
današnjih mladih, naglašujući što će



biti, kako on kaže, jedna od krilatica
Sinode: slušanje. Ali ne radi se samo
o pukom registriranju zvuka riječi.
Treba slušati s suosjećanjem
pokušavajući, kako je kardinal
Newman rekao, uspostaviti odnos
srca... Riječ je o slušanju s ciljem da
se ponude prijedlozi i smjernice.

Kao Isus, slušati kako bi se
savjetovalo

Monsinjor Fazio govorio je kako se
tijekom Sinode stavljalo puno
naglaska na to kako je Isus bio među
mladima. "Isus", on kaže, "znao je
slušati sve svoje suvremennike, a
posebno mlade."

"U Sinodi je bilo dosta govora i o
sceni u Emmausu, kada Gospodin
dolazi ususret ljudima koji su izgubili
smisao i cilj i kada se ta mlada srca
napunjaju entuzijazmom čim su došli
u kontakt s Isusom. Isus ih saslušava,
ali i daje konkretne sugestije:
predlaže da pogledaju u Pisma i



otkriva im sadržaj svoje milosrdne
Ljubavi."

Važnost praćenja

U ovom mjesecu listopadu papa
Franjo je pozvao sve da mole Svetu
Krunicu s posebnom nakanom, a to
je tražiti Mariju "da pomogne Crkvi u
ovom vremenu krize", kada su rane
Crkve posebno vidljive, kako bi se
"odbili napadi đavla koji za cilj imaju
podijeliti je."

Upitan o mladima koji odlaze iz
Crkve zbog tih skandala - "rana
Crkve" - monsinjor Fazio naglasio je
kako se ne radi samo o mladima:
"svaka osoba dobre volje
skandalizirana je gledajući prisutnost
grijeha u Crkvi... To su trenuci kada
treba živjeti po vjeri jer Crkva je
fundamentalno božanska institucija;
najvažnija stvar u njoj jest kako Bog
djeluje, a ne kako mi djelujemo. Ali
trebamo se pokajati, moliti za
oproštenje, ići putevima obraćenja



kako bismo pokazali drugima
čudesnu stvarnost slijeđenja Krista,
koju, nažalost, ne pokazujemo danas
dovoljno jasno zbog tolikih grijeha u
životu Crkve."

Da se obnovi povjerenje onih koji su
otišli, monsinjor Mariano Fazio ističe
kako je osim slušanja važno i
"praćenje". Trebamo pratiti mlade
ljude. A onaj koji prati treba biti
osoba poistovjećena s Kristom i koja
pokušava dovesti mlade ljude u
odnos s Njim. Mi trebamo nestati,
prestati biti protagonisti i radije
postati sredstva pomoću kojih će
mladi opet pronaći Krista. Ako vide
Krista u osobi koja ih prati, mislim da
možemo obnoviti izgubljeno
povjerenje u institucionalnu Crkvu."

Nada u obnovu

"Jedna od stvari koje učim u ovoj
sinodi", kaže Fazio, "raznolikost je
situacija u kojima se mladi
današnjice mogu naći i nalaze.



Dirljivo je slušati biskupe s Bliskog
Istoka o progonima koje trpe; i one iz
Afrike, gdje trpe neviđeno nasilje; ili
one iz razvijenijih zemalja, gdje ljudi
žive u društvu blagostanja i ugode,
ali društvu koje se guši u atmosferi
materijalizma bez ikakvog duhovnog
sadržaja."

Monsinjor Fazio zaključio je iznijevši
svoje nade u Sinodu: "Nadam se da
ćemo naučiti slušati više, pratiti bolje
i da ćemo obnoviti svoj apostolski žar
da dođemo ne samo do onih koji
imaju dar vjere i koji su bili kršteni
nego i do krajeva Zemlje, kako je naš
Gospodin rekao, i to s obnovljenim
entuzijazmom, blisko ujedinjeni s
Isusom."
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